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Dzień dobry

Przekazuję apel mieszkańców oraz części Radnych gminy Warlubie w sprawie bardzo uciążliwego skrzyżowania 
jakie powstało w wyniku oddania w poprzednim roku inwestycji w postaci modernizacji fragmentu drogi 
powiatowej w miejscowości Lipinki.
Jak widać na załączonych zdjęciach na skrzyżowaniu drogi powiatowej z drogą gminną na środku powstała" 
wyspa" z betonu z bardzo wysokimi krawężnikami. Ta dziwna budowla utrudnia manewry dużymi pojazdami np. 
ciągnikami lub samochodami ciężarowymi. Widoczne są też na zdjęciach ślady częstych kolizji z tym czymś 
użytkowników drogi ponieważ jest to coś tak źle oznakowane że kierowcy zwyczajnie wpadają na krawężnik po 
czym przekonują się że samochód był za niski.
Nie wiem kto nad tym myślał ale musiał długo używać szarych komórek, żeby tak utrudnić życiem mieszkańcom 
wsi i użytkownikom drogi. Jak mawiał klasyk przy oknie mógłby siąść nie ma szans, nie wyfrunie.
Była propozycja by robić w tym miejscu kwietny ogród, podobno nie można bo użytkownik musi wiedzieć gdzie się 
kończy droga powiatowa a gdzie zaczyna gminna.
Była propozycja bo zamontować odblaski które będą krzyczeć UWAGA ja tu wystaję z asfaltu!!!!
Też nie spotkało się to z entuzjazmem, za to jadąc od Jeżewa do Lipinek droga świeci się jak cekiny na sukience. 
W sumie jest logika tam w nocy pewnie zając albo sarna mogłaby nie zauważyć krawężnika.
Bardzo proszę o upublicznienie zdjęć wszystkim Radnym może wspólnie na posiedzeniu Rady Powiatu 
rozwiążemy ten problem, my prości ludzie bez uprawnień budowlano -inżynierskich bo jak widać Ci którzy powinni 
o to zadbać zrobili ludziom pod górkę tzn. wysepkę.
Proszę o propozycję co z tym zrobić bo w tym stanie nie można z tej drogi korzystać w bezpieczny sposób.
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